
 

BRM.0012.6.8.2020 
 

 
 

Protokół nr 20/2020 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej  

Rady Miejskiej Inowrocławia, odbytego w dniu 24 listopada 2020 r.   

w trybie zdalnym (z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość). 
 

 

Czas  trwania posiedzenia 11.00 – 11.35 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Stolarska Lidia     – Przewodnicząca Komisji 

2. Olszewski Grzegorz  – Członek Komisji 

3. Podogrodzka Ewa  – Członek Komisji 

4. Żukowska Maria   – Członek Komisji 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta, 

2) Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia. 
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji, która 

po sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji  

uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 19/2020 posiedzenia Komisji. 

4. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2021 r.  

5. Ustalenie planu pracy komisji na I półrocze 2021 r. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
  

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag.  
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 19/2020 posiedzenia Komisji. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 19/2020 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2021 r. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2021 oraz projekt uchwały Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2021-2034. 

Projekty uchwał stanowią załączniki do protokołu XXXII sesji RMI z dnia 17 

grudnia 2020 r. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy ktoś ma pytania do projektu budżetu?  
 

Grzegorz Olszewski – członek Komisji:  

Na ile jest realne wykonanie tego budżetu, bo planuje się dochody w różnych 

działach, np. gospodarka mieszkaniowa, planuje się dochody w wysokości 27 mln zł, 

z tego gospodarka gruntami i nieruchomościami przewiduje się dochód 22 mln 83 

tys. zł.  Jak na bazie sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze br. ściągalność 

tych należności jest znikoma? Czy otrzymywana subwencja oświatowa wystarcza na 

wynagrodzenia dla nauczycieli?  
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

W budżecie dochody jak i wydatki zaplanowane są realnie, czyli wzięliśmy pod 

uwagę wszystkie możliwe sytuacje, które można dzisiaj przewidzieć i tak też zostały 

skonstruowane dochody, że budżet jest realny. Jeżeli chodzi o gospodarkę gruntami 

i nieruchomościami to jest większa kwota, bo już w październiku za odpady 

komunalne uzyskaliśmy ok. 1,5 mln. dochodów, gdzie w poprzednich miesiącach 

była to kwota 1,2 mln. Jest to też spowodowane podwyżką za odpady  komunalne 

i też lepszą ściągalnością. Miasto robi wszystko, żeby ta ściągalność była jak 

najlepsza, jednak realia są takie jakie są i ludzie nie płacą tych zobowiązań. Jednak 

egzekucja jest z naszej strony prowadzona prawidłowo. Odpowiadając na drugie 

pytanie o subwencję oświatową to budżet miasta dofinansowuje oświatę ze środków 

własnych w kwocie ok. 39 mln zł. Subwencja oświatowa na przyszły rok wynosi 

50 842 tys. zł. Jeżeli chodzi o wynagrodzenia to ona w pełni nie zabezpiecza środków 

na wynagrodzenia i pochodne. W rezerwie oświatowej mamy zaplanowaną jeszcze 

kwotę na odprawy emerytalne dla pracowników oświaty, jak również na nagrody 

jubileuszowe. Rezerwa ta będzie uruchamiana w razie potrzeby.  
 

Grzegorz Olszewski – członek Komisji:  

W rozdziale 60017 paragraf 0780 są „wpływy ze zbycia praw majątkowych” kwota 

15 000 zł to jest może niewysoka wartość, a moje pytanie brzmi: co będzie się w tym 

momencie zbywało? 
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Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Pozwolę sobie to wyjaśnić i odpowiedzieć w międzyczasie jak uzyskam informacje. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Na stronie 118 w projekcie budżetu pkt 13 m) są zapisane wydatki z zakresu pomocy 

społecznej i pozostałe wydatki to są „posiłki dla osób objętych kwarantanną oraz 

koszty organizowania pogrzebu”. W jaki sposób oszacowano tą kwotę i czy jest ona 

wystarczająca? Ile wydatkowano podczas pierwszej fali pandemii? Moje pytanie 

wynika z troski, czy Miasto radzi sobie w tym zakresie, ponieważ w mediach 

społecznościowych wciąż widzimy prośby o wsparcie na dożywianie dla osób 

przebywających na kwarantannie. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Jeżeli chodzi o kwotę to też mamy zabezpieczoną na zarządzanie kryzysowe i w razie 

potrzeby jest możliwość przesunięcia tych pieniędzy. 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej nie zgłaszał, że brakowało pieniędzy na posiłki 

związane z kwarantanną. Informacje od pani dyrektor z przebiegu tego pierwszego 

etapu, który był w marcu, jeżeli chodzi o kwarantannę to większość rodzin radziła 

sobie z przekazywaniem, jeżeli chodzi o żywność, że nie finansował tego MOPS. 

Bardzo mały odsetek był osób, które życzyły sobie bezpośrednio z pieniędzy MOPS-

u finansować te posiłki. Jeżeli chodzi o pogrzeby to MOPS finansował 

dotychczasowe pochówki i ten współczynnik chyba się dużo nie zmienił, jeżeli 

chodzi o porównywalne kwoty. Szczegóły postaram się uzupełnić za chwilę. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Tak jak już wspomniałam to moje pytanie wynika z troski, bo jeżeli rodzina 

przebywająca na kwarantannie zwróciłaby się do MOPS-u o pomoc, o wsparcie to 

oczywiście ją otrzyma. Nie ma takiej potrzeby, żeby w mediach szukać pomocy?  

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawiłem Pani radnej informacje, które uzyskałem od pani dyrektor MOPS-u za 

ten okres, który był jako pierwsza fala pandemii, wtedy kiedy był największy 

problem, żeby zaopatrzyć wszystkich. W tej chwili nie mam też takiej informacji, 

żeby takich środków finansowych brakowało. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Chcę udzielić odpowiedzi panu radnemu, ta kwota 15 000 zł dotyczy opłat za 

ustanowienie służebności np. za korzystanie z gruntów, z dróg należących do miasta 

w trakcie realizacji jakiejś inwestycji. Ta kwota jest kwotą tak wstępnie zaplanowaną. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Przystępujemy do głosowania. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

budżetu Miasta Inowrocławia na 2021 rok ? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0.  
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja  Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 21/2020 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2021 rok. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2021-2034? 
 

głosowanie:  za – 3 , przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 22/2020 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Inowrocławia na lata 2021-2034. 
 

Ad 5.  Ustalenie planu pracy komisji na I półrocze 2021 r. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Otrzymaliście państwo projekt planu pracy komisji na I półrocze 2021 r. Czy są 

jakieś inne propozycje do planu? 
 

Innych propozycji nie było. 
 

W związku z tym przystępujemy do głosowania. Kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu planu pracy komisji na I półrocze 2021 rok? 
 

głosowanie:  za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 23/2020 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu planu pracy komisji na I półrocze 2021 roku. 
 

Ad 6.  Sprawy wymagające opinii Komisji. 

Nie było. 
 

Ad 7.  Sprawy bieżące.  

Nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 

Komisji. 

Przewodnicząca Komisji 
 

Lidia Stolarska 
Protokołowała: 

Adriana Tarnas 


